
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

نتائج اجتماع الجمعية العامة العادية 

)الاجتماع الأول( المنعقد يوم الإثنين 

هـ الموافق 18/10/1444بتاريخ 

 م08/05/2023

Results of the Ordinary General 

Assembly meeting (First Meeting) 

held on Monday 18/10/1444H 

corresponding to 08/05/2023 



 
 

 

 مقدمة 

مساءً من  يوم الإثنين بتاريخ    20:00في تمام الساعة الثامنة  تعلن شركة الخطوط السعودية للتموين عن نتائج اجتماع الجمعية العامة العادية )الاجتماع الأول( المنعقد  

   .، عن طريق وسائل التقنية الحديثةم 08/05/2023هـ الموافق 18/10/1444

ة مدينة ومكان انعقاد الجمعية العام  

 بمقر الشركة الرئيس ي بمدينة جدة عن طريق وسائل التقنية الحديثة 

 تاريخ انعقاد الجمعية العامة

 م 08/05/2023هـ الموافق 18/10/1444

 وقت انعقاد الجمعية العامة

20:00 

 نسبة الحضور 

54.22 

 أسماء أعضاء مجلس الإدارة الحاضرين للجمعية والمتغيبين

 

  :الاجتماع كل من أعضاء مجلس الإدارة التالية أسماؤهمحضر 

 محمد عبد العزيز السرحان )رئيس مجلس الإدارة(أ/ 

 )نائب رئيس مجلس الإدارة( م/ رائد إبراهيم المديهيم 

 حمد اليوسفي أ/ يوسف 

 عبد الوهاب عبد الكريم البتيريأ/ 

  أ/ فادي مجدلاني

 فهد عبد الله موسى أ/ 

 أوليفير هارنيش أ/ 

 ديليب نيجهاوان أ/ 

   أ/ سامي عبد المحسن الحكيرفيما تعذر حضور 

 أسماء رؤساء اللجان الحاضرين للجمعية او من ينيبونهم من أعضائها 

 (المراجعةلجنة  رئيس) م/ رائد إبراهيم المديهيم

 (لجنة الترشيحات والمكافآت رئيس) حمد اليوسفي أ/ يوسف 

 (أ/ محمد عبد العزيز السرحان )رئيس اللجنة التنفيذية

 

 نتائج التصويت على جدول أعمال الجمعية 

 م.31/12/2022على تقرير مجلس الإدارة للعام المالي المنتهي في  الموافقة .1

 م.31/12/2022على القوائم المالية عن العام المالي المنتهي في  الموافقة .2

 م.31/12/2022على تقرير مراجع الحسابات عن العام المالي المنتهي في  الموافقة  .3



 
 

 

الثاني والثالث والسنوي من ( وذلك لفحص ومراجعة وتدقيق القوائم المالية للربع EYعلى تعيين السادة شركة ارنست ويونغ للخدمات المهنية ) الموافقة  .4

 به.وتحديد أتعا ،م2025ن عام وللربع الأول م ،م2024والعام م 2023العام المالي 

 م.31/12/2022على إبراء ذمة أعضاء مجلس الإدارة عن العام المالي المنتهي في  الموافقة  .5

 .م2023سنوي عن العام المالي  أو نصف على تفويض مجلس الإدارة بتوزيع أرباح مرحلية على المساهمين بشكل ربع سنوي الموافقة  .6

 م.31/12/2022للسنة المنتهية في  ريال سعودي( مكافأة أعضاء مجلس الإدارة  3,730,411 )على صرف مبلغ  الموافقة  .7

"الخطوط السعودية" والتي لعضو مجلس الإدارة  المؤسسة العامة للخطوط الجوية العربية السعوديةالأعمال والعقود التي تمت بين الشركة وعلى  الموافقة .8

لخطوط الشركة وخدمات أخرى خدمات التموين على الطائرة الأستاذ/ فهد عبد الله موسى مصلحة غير مباشرة، وهذه التعاملات عبارة عن 

ت وفقا للشروط التجارية السائدة دون أي حيث تتم هذه التعاملا.ريال(، 1,251,845,262م بـ)2022خلال عام حيث بلغت قيمة التعاملات السعودية، 

 .شروط تفضيلية في السوق المحلية

والتي لعضو مجلس الإدارة الأستاذ/ فهد عبد  المؤسسة العامة للخطوط الجوية العربية السعوديةالأعمال والعقود التي تمت بين الشركة وعلى  الموافقة .9

 (5)صالة الفرسان الصالة لشركة الخطوط السعودية بخدمات التموين والضيافة بارة عن الله موسى مصلحة غير مباشرة فيها، وهذه التعاملات ع

حيث تتم هذه التعاملات وفقا للشروط التجارية السائدة ريال(، 60,668,258م بـ)2022خلال عام حيث بلغت قيمة التعاملات بمطار الملك خالد الدولي، 

 .دون أي شروط تفضيلية في السوق المحلية

والتي لعضو مجلس الإدارة الأستاذ/ فهد عبد  المؤسسة العامة للخطوط الجوية العربية السعوديةالأعمال والعقود التي تمت بين الشركة وعلى  افقةالمو .10

حيث بصالة الفرسان بمطار القاهرة الدولي، للخطوط السعودية خدمات التموين ، وهذه التعاملات عبارة عن الله موسى مصلحة غير مباشرة فيها

حيث تتم هذه التعاملات وفقا للشروط التجارية السائدة دون أي شروط تفضيلية في السوق ريال(، 7,105,644م بـ)2022خلال عام بلغت قيمة التعاملات 

 .المحلية

والتي لعضو مجلس الإدارة الأستاذ/ فهد عبد  المؤسسة العامة للخطوط الجوية العربية السعوديةالأعمال والعقود التي تمت بين الشركة وعلى  الموافقة .11

حيث بلغت قيمة التعاملات ( بمطار الملك خالد الدولي، AM1اتفاقية إيجار بمبنى )الله موسى مصلحة غير مباشرة فيها، وهذه التعاملات عبارة عن 

 .لسائدة دون أي شروط تفضيلية في السوق المحليةحيث تتم هذه التعاملات وفقا للشروط التجارية اريال(، 2,688,196,46م بـ)2022خلال عام 

والتي لعضو مجلس الإدارة الأستاذ/ فهد عبد  المؤسسة العامة للخطوط الجوية العربية السعوديةالأعمال والعقود التي تمت بين الشركة وعلى  الموافقة .12

حيث ( بمطار الملك خالد الدولي، AM1بنى )ط السعودية بمللخطو صيانةخدمات الله موسى مصلحة غير مباشرة فيها، وهذه التعاملات عبارة عن 

حيث تتم هذه التعاملات وفقا للشروط التجارية السائدة دون أي شروط تفضيلية في السوق ريال(، 3,617,584م بـ)2022خلال عام بلغت قيمة التعاملات 

 .المحلية

والتي لعضو مجلس الإدارة الأستاذ/ فهد عبد  عامة للخطوط الجوية العربية السعوديةالمؤسسة الالأعمال والعقود التي تمت بين الشركة وعلى  الموافقة .13

( بمطار الأمير Wellcome loungeصالة )ب للخطوط السعودية خدمات التموين والضيافةالله موسى مصلحة غير مباشرة فيها، وهذه التعاملات عبارة عن 

حيث تتم هذه التعاملات وفقا للشروط التجارية ريال(، 2,677,126م بـ)2022خلال عام ملات حيث بلغت قيمة التعامحمد بن عبد العزيز الدولي، 

 .السائدة دون أي شروط تفضيلية في السوق المحلية

والتي لعضو مجلس الإدارة الأستاذ/ فهد عبد  المؤسسة العامة للخطوط الجوية العربية السعوديةالأعمال والعقود التي تمت بين الشركة وعلى  الموافقة .14

بمبنى مبيعات التذاكر والحجوزات بالحي للخطوط السعودية خدمات تموين الله موسى مصلحة غير مباشرة فيها، وهذه التعاملات عبارة عن 

عاملات وفقا للشروط التجارية السائدة دون حيث تتم هذه التريال(، 140,941م بـ)2022خلال عام حيث بلغت قيمة التعاملات الدبلوماسي بالرياض، 

 .أي شروط تفضيلية في السوق المحلية

والتي لعضو مجلس الإدارة الأستاذ/ فهد عبد  المؤسسة العامة للخطوط الجوية العربية السعوديةالأعمال والعقود التي تمت بين الشركة وعلى  الموافقة .15

بمبنى مبيعات التذاكر والحجوزات بحي المروج للخطوط السعودية خدمات تموين ت عبارة عن الله موسى مصلحة غير مباشرة فيها، وهذه التعاملا

حيث تتم هذه التعاملات وفقا للشروط التجارية السائدة دون أي شروط ريال(، 1,031,181م بـ)2022خلال عام حيث بلغت قيمة التعاملات بالرياض، 

 .تفضيلية في السوق المحلية



 
 

 

والتي لعضو مجلس الإدارة الأستاذ/ فهد عبد  المؤسسة العامة للخطوط الجوية العربية السعوديةمال والعقود التي تمت بين الشركة والأععلى  الموافقة .16

خلال عام حيث بلغت قيمة التعاملات في مجال تقنية المعلومات،  خدماتاتفاقية الله موسى مصلحة غير مباشرة فيها، وهذه التعاملات عبارة عن 

 .حيث تتم هذه التعاملات وفقا للشروط التجارية السائدة دون أي شروط تفضيلية في السوق المحليةريال(، 1,174,401بـ)م 2022

والتي لعضو مجلس الإدارة الأستاذ/ فهد عبد  المؤسسة العامة للخطوط الجوية العربية السعوديةالأعمال والعقود التي تمت بين الشركة وعلى  الموافقة .17

عقد تصميم، بناء وتشغيل صالة الفرسان الداخلية بمطار الملك عبد العزيز الدولي صلحة غير مباشرة فيها، وهذه التعاملات عبارة عن الله موسى م

حيث تتم هذه التعاملات وفقا للشروط التجارية السائدة دون أي ريال(، 28,713,137م بـ)2022خلال عام حيث بلغت قيمة التعاملات الجديد بجدة، 

 .شروط تفضيلية في السوق المحلية

والتي لعضو مجلس الإدارة الأستاذ/ فهد عبد  المؤسسة العامة للخطوط الجوية العربية السعوديةالأعمال والعقود التي تمت بين الشركة وعلى  الموافقة .18

رسان الدولية بمطار الملك عبد العزيز الدولي عقد تصميم، بناء وتشغيل صالة الفالله موسى مصلحة غير مباشرة فيها، وهذه التعاملات عبارة عن 

حيث تتم هذه التعاملات وفقا للشروط التجارية السائدة دون أي ريال(، 57,622,049م بـ)2022خلال عام حيث بلغت قيمة التعاملات الجديد بجدة، 

 .شروط تفضيلية في السوق المحلية

والتي لعضو مجلس الإدارة الأستاذ/ فهد عبد  لمؤسسة العامة للخطوط الجوية العربية السعوديةاالأعمال والعقود التي تمت بين الشركة وعلى  الموافقة .19

صالة الفرسان الداخلية والدولية بمطار بمذكرة تفاهم خدمات التموين والضيافة الله موسى مصلحة غير مباشرة فيه، وهذه التعاملات عبارة عن 

حيث تتم هذه التعاملات وفقا للشروط التجارية السائدة ريال(، 9,260,955م بـ)2022خلال عام لتعاملات حيث بلغت قيمة االملك فهد الدولي بالدمام، 

 .دون أي شروط تفضيلية في السوق المحلية

الله موسى والتي لعضو مجلس الإدارة الأستاذ/ فهد عبد لشركة السعودية للخدمات الأرضية الأعمال والعقود التي تمت بين الشركة واعلى  الموافقة .20

لشركة السعودية للخدمات الأرضية بكل من مدينة جدة، الرياض، لخدمات تموين الأطعمة مصلحة غير مباشرة فيها، وهذه التعاملات عبارة عن 

تجارية السائدة حيث تتم هذه التعاملات وفقا للشروط الريال(، 28,683,149م بـ)2022خلال عام حيث بلغت قيمة التعاملات الدمام والمدينة المنورة، 

 .دون أي شروط تفضيلية في السوق المحلية

والتي لعضو مجلس الإدارة الأستاذ/ فهد عبد الله موسى لشركة السعودية للخدمات الأرضية الأعمال والعقود التي تمت بين الشركة واعلى الموافقة  .21

حيث لشركة السعودية للخدمات الأرضية بمطار الملك فهد الدولي بالدمام، مع اخدمات نقل مصلحة غير مباشرة فيها، وهذه التعاملات عبارة عن 

حيث تتم هذه التعاملات وفقا للشروط التجارية السائدة دون أي شروط تفضيلية في السوق ريال(، 234,707م بـ)2022خلال عام بلغت قيمة التعاملات 

 .المحلية

والتي لعضو مجلس الإدارة الأستاذ/ فهد عبد الله موسى لشركة السعودية للخدمات الأرضية ة واالأعمال والعقود التي تمت بين الشركعلى  الموافقة .22

الرياض، جدة، الدمام والمدينة كل من لشركة السعودية للخدمات الأرضية بلخدمات غسيل مصلحة غير مباشرة فيها، وهذه التعاملات عبارة عن 

حيث تتم هذه التعاملات وفقا للشروط التجارية السائدة دون أي شروط ريال(، 11,113,130م بـ)2022خلال عام حيث بلغت قيمة التعاملات المنورة ، 

 .تفضيلية في السوق المحلية

والتي لعضو مجلس الإدارة الأستاذ/ فهد عبد الله موسى لشركة السعودية للخدمات الأرضية الأعمال والعقود التي تمت بين الشركة واعلى  الموافقة .23

حيث لشركة السعودية للخدمات الأرضية بمطار الملك فهد الدولي بالدمام، لخدمات سكن  مباشرة فيها، وهذه التعاملات عبارة عن مصلحة غير

حيث تتم هذه التعاملات وفقا للشروط التجارية السائدة دون أي شروط تفضيلية في السوق ريال(، 2,079,488م بـ)2022خلال عام بلغت قيمة التعاملات 

 .ليةالمح

والتي لعضو مجلس الإدارة الأستاذ/ فهد عبد الله موسى مصلحة غير  الخطوط السعودية للشحنالأعمال والعقود التي تمت بين الشركة وعلى  الموافقة .24

م 2022خلال عام حيث بلغت قيمة التعاملات خدمات الشحن من شركة الخطوط السعودية للشحن، مباشرة فيها، وهذه التعاملات عبارة عن 

 .حيث تتم هذه التعاملات وفقا للشروط التجارية السائدة دون أي شروط تفضيلية في السوق المحليةريال(، 3,064,880بـ)

والتي لعضو مجلس الإدارة الأستاذ/ فهد عبد موسى مصلحة غير  الخطوط السعودية للشحنالأعمال والعقود التي تمت بين الشركة وعلى الموافقة  .25

م 2022خلال عام حيث بلغت قيمة التعاملات خدمات تموين على الطائرة لشركة الخطوط السعودية للشحن، مباشرة فيها، وهذه التعاملات عبارة عن 

 .دون أي شروط تفضيلية في السوق المحلية حيث تتم هذه التعاملات وفقا للشروط التجارية السائدةريال(، 7,195,586بـ)



 
 

 

والتي لعضو مجلس الإدارة الأستاذ/ فهد عبد  شركة الخطوط السعودية لتنمية وتطوير العقار الأعمال والعقود التي تمت بين الشركة وعلى  الموافقة .26

حيث عقد ايجار معرض تجاري بالمبنى الرئيسي للإدارة العامة للخطوط السعودية، الله موسى مصلحة غير مباشرة فيها، وهذه التعاملات عبارة عن 

ط التجارية السائدة دون أي شروط تفضيلية في السوق حيث تتم هذه التعاملات وفقا للشروريال(، 50,000م بـ)2022خلال عام بلغت قيمة التعاملات 

 .المحلية

والتي لعضو مجلس الإدارة الأستاذ/ فهد عبد  شركة الخطوط السعودية لتنمية وتطوير العقارالأعمال والعقود التي تمت بين الشركة وعلى  الموافقة .27

ار لموتيل بمجمع الخطوط السعودية تابع شركة الخطوط السعودية لتنمية عقد استثمالله موسى مصلحة غير مباشرة فيها، وهذه التعاملات عبارة عن 

حيث تتم هذه التعاملات وفقا للشروط التجارية السائدة دون أي ريال(، 3,043,220م بـ)2022خلال عام حيث بلغت قيمة التعاملات وتطوير العقار، 

 .شروط تفضيلية في السوق المحلية

والتي لعضو مجلس الإدارة الأستاذ/ فهد عبد الله موسى مصلحة غير مباشرة فيها،  طيران أديلالتي تمت بين الشركة و الأعمال والعقودعلى  الموافقة .28

م 2022خلال عام حيث بلغت قيمة التعاملات خدمات تموين الطائرات وخدمات المبيعات الجوية لطيران أديل، وهذه التعاملات عبارة عن 

 .ذه التعاملات وفقا للشروط التجارية السائدة دون أي شروط تفضيلية في السوق المحليةحيث تتم هريال(، 8,095,464بـ)

والتي لعضو مجلس الإدارة الأستاذ/ فهد عبد الله موسى مصلحة غير مباشرة فيها،  طيران أديلالأعمال والعقود التي تمت بين الشركة وعلى  الموافقة .29

ريال(، 848,698م بـ)2022خلال عام حيث بلغت قيمة التعاملات خدمات تموين الطائرات للرحلات المتاخرة لطيران أديل، وهذه التعاملات عبارة عن 

 .ة دون أي شروط تفضيلية في السوق المحليةحيث تتم هذه التعاملات وفقا للشروط التجارية السائد

والتي لعضو مجلس الإدارة الأستاذ/ فهد عبد الله موسى مصلحة  شركة السلام لصناعة الطيرانالأعمال والعقود التي تمت بين الشركة وعلى  الموافقة .30

م 2022خلال عام حيث بلغت قيمة التعاملات خدمات تموين لشركة السلام لصناعة الطيران، غير مباشرة فيها، وهذه التعاملات عبارة عن 

 .حيث تتم هذه التعاملات وفقا للشروط التجارية السائدة دون أي شروط تفضيلية في السوق المحليةريال(، 457,889بـ)

الأستاذ/ فهد عبد الله  والتي لعضو مجلس الإدارة لشركة الخطوط السعودية للطيران الخاصالأعمال والعقود التي تمت بين الشركة واعلى  الموافقة .31

حيث بلغت قيمة التعاملات للطيران الخاص،  خدمات تموين لشركة الخطوط السعوديةموسى مصلحة غير مباشرة فيها، وهذه التعاملات عبارة عن 

 . السوق المحليةحيث تتم هذه التعاملات وفقا للشروط التجارية السائدة دون أي شروط تفضيلية فيريال(، 28,683,506م بـ)2022خلال عام 

والتي لعضو مجلس الإدارة الأستاذ/ فهد عبد  لشركة السعودية ايروسبيس لهندسة الطيرانالأعمال والعقود التي تمت بين الشركة واعلى  الموافقة .32

حيث بلغت قيمة ، ايروسبيس لهندسة الطيران خدمات تموين للشركة السعوديةالله موسى مصلحة غير مباشرة فيها، وهذه التعاملات عبارة عن 

 .حيث تتم هذه التعاملات وفقا للشروط التجارية السائدة دون أي شروط تفضيلية في السوق المحليةريال(، 2,446,613م بـ)2022خلال عام التعاملات 

والتي لعضو مجلس الإدارة الأستاذ/ فهد عبدالله موسى مصلحة  أكاديمية الأمير سلطان للطيرانالأعمال والعقود التي تمت بين الشركة وعلى  الموافقة .33

م 2022خلال عام حيث بلغت قيمة التعاملات للطيران،  خدمات تموين لأكاديمية الأمير سلطانغير مباشرة فيها، وهذه التعاملات عبارة عن 

 .شروط تفضيلية في السوق المحليةحيث تتم هذه التعاملات وفقا للشروط التجارية السائدة دون أي ريال(، 63,854بـ)

الأعمال والعقود التي تمت بين الشركة وعضو مجلس الإدارة الأستاذ/ ديليب نيجهاوان بصفته عضو مجلس الإدارة في شركة الخطوط على  الموافقة .34

حيث تتم هذه ريال(، 281,250م بـ)2022م خلال عاحيث بلغت قيمة التعاملات خدمات فنية واستشارية، السعودية للتموين، وهذه التعاملات عبارة عن 

 .التعاملات وفقا للشروط التجارية السائدة دون أي شروط تفضيلية في السوق المحلية

 
 
 

 

 

 

 

 



 
 

 

Results of the Ordinary General Assembly Meeting  

Introduction 

Saudi Airlines Catering Company announces to its Shareholders’ the results of it’s Ordinary General Assembly 
meeting (First Meeting) held on Monday 18/10/1444H corresponding to 08/05/2023 at 20:00p.m. using the 

Tadawulaty system  . 

City and Location of the General Assembly's Meeting 

SACC’s headquarters located in Jeddah through modern technology 

Date of the General Assembly's Meeting 

on Monday 18/10/1444H corresponding to 08/05/2023 at 20:00p.m. 

Time of the General Assembly's Meeting 

20:00 

Percentage of Attending Shareholders 

54.22 

Names of the Board of  Members Present at the General Assembly's Meeting and Names of the Absentees 

The AGM was attended by the following board director members: 

­ Mr. Mohammed  Al Sarhan (Chairman of the Board( 

­ Eng. Raed Al Mudaiheem (Vice Chairman) 

­  Mr. Yousef Al Yousefi  

­ Abdulwahab Abdulkarim Albetairi 

­ Mr. Fadi Majdalani  

­ Mr. Fahad Abdullah Moussa 

­ Mr. Olivier Harnisch 

­ Mr. Dilip Nijhawan 

With the absence of Mr. Sami Al Hokair  

Names of the Chairmen of the Committees Present at the General Assembly's Meeting or Members of such 
Committees Attending on Their Behalf 

­ Eng. Raed Al Mudaiheem (Chairman of the Audit Committee) 

­ Mr. Yousef Al Yousefi (Chairman of the Nomination and Remuneration Committee) 

­ Mr. Mohammed  Al Sarhan (Chairman of the Executive Committee) 

Voting Results on the Items of the General Assembly's Meeting Agenda's 



 
 

 

1. Approval on the Board of Directors' report for the fiscal year ending on 31st December 2022. 
2. Approval on the financial statements for the fiscal year ending on 31st December 2022. 
3. Approval on the auditor/s report on the Company’s accounts for the fiscal year ending on 31st December 

2022. 
4. Approval on the appointing of Ernest & Young EY as the company’s external auditor for the financial audit 

and review of the Company’s financial statements for the second, third, and 2023year end, and first, second, 
third, and 2024 year end, and the first quarter of 2025 and determining their fees. 

5. Approval on the discharge of the Board of Directors from the liability for their activities for the year ending 
on 31/12/2022.  

6. Approval on delegating the Board of Directors to distribute interim dividends on a biannual/quarterly basis 
for the fiscal year 2023G. 

7. Approval on paying an amount of (SAR 3,730,411) as remuneration to the Board members for the fiscal 
year ending on 31/12/2022G. 

8. Approval on transactions and contracts concluded with Saudi Airlines Establishment “Saudia”, within which 

SACC’s Board of Directors member Mr. Fahad Abdullah Moussa holds indirect interest as he is the EVP, 

Investment – Saudia Arabian Airlines Corporation, the nature of those transactions evolve around the 

proving inflight catering and other service to Saudia, with a total amount of SR 1,251,845,262 for the year 

2022, without any preferential conditions compared to the local market. 

9. Approval on transactions and contracts concluded with Saudi Airlines Establishment “Saudia”, within which 

SACC’s Board of Directors member Mr. Fahad Abdullah Moussa holds indirect interest as he is the EVP, 

Investment – Saudia Arabian Airlines Corporation, the nature of those transactions evolve around the 

providing of catering and hospitality services for Al Forsan Lounge Terminal (5) in King Khaled 

International Airport, with a total amount of SR 60,668,258 for the year 2022, without any preferential 

conditions compared to the local market. 

10. Approval on transactions and contracts concluded with Saudi Airlines Establishment “Saudia”, within which 

SACC’s Board of Directors member Mr. Fahad Abdullah Moussa holds indirect interest as he is the EVP, 

Investment – Saudia Arabian Airlines Corporation, the nature of those transactions evolve around the 

providing of catering services in Al Forsan Lounge in Egypt International Airport, with a total amount of 

SR 7,105,644 for the year 2022, without any preferential conditions compared to the local market. 

11. Approval on transactions and contracts concluded with Saudi Airlines Establishment “Saudia”, within which 

SACC’s Board of Directors member Mr. Fahad Abdullah Moussa holds indirect interest as he is the EVP, 

Investment – Saudia Arabian Airlines Corporation, the nature of those transactions evolve around the lease 

agreement with Saudia in (AM1) building in King Khaled International Airport, with a total amount of SR 

2,688,196.46 for the year 2022, without any preferential conditions compared to the local market. 

12. Approval on transactions and contracts concluded with Saudi Airlines Establishment “Saudia”, within which 

SACC’s Board of Directors member Mr. Fahad Abdullah Moussa holds indirect interest as he is the EVP, 

Investment – Saudia Arabian Airlines Corporation, the nature of those transactions evolve around the 

services to Saudia in (AM1) building in King Khaled International Airport, with a total amount of SR 

3,617,584 for the year 2022, without any preferential conditions compared to the local market. 

13. Approval on transactions and contracts concluded with Saudi Airlines Establishment “Saudia”, within which 

SACC’s Board of Directors member Mr. Fahad Abdullah Moussa holds indirect interest as he is the EVP, 

Investment – Saudia Arabian Airlines Corporation, the nature of those transactions evolve around the 

catering and Hospitality services to Saudia for (Welcome) lounge in Prince Mohammed Bin Abdulaziz 

International Airport in Madinnah Monawara, with a total amount of SR 2,677,126 for the year 2022, without 

any preferential conditions compared to the local market. 

14. Approval on transactions and contracts concluded with Saudi Airlines Establishment “Saudia”, within which 

SACC’s Board of Directors member Mr. Fahad Abdullah Moussa holds indirect interest as he is the EVP, 



 
 

 

Investment – Saudia Arabian Airlines Corporation, the nature of those transactions evolve around the 

catering Service to Saudia Reservations Diplomatic Quarter, with a total amount of SR 140,941 for the year 

2022, without any preferential conditions compared to the local market. 

15. Approval on transactions and contracts concluded with Saudi Airlines Establishment “Saudia”, within which 

SACC’s Board of Directors member Mr. Fahad Abdullah Moussa holds indirect interest as he is the EVP, 

Investment – Saudia Arabian Airlines Corporation, the nature of those transactions evolve around the 

catering service to Saudia Ticketing & Reservation office, Al Murooj, with a total amount of SR 1,031,181 for 

the year 2022, without any preferential conditions compared to the local market. 

16. Approval on transactions and contracts concluded with Saudi Airlines Establishment “Saudia”, within which 

SACC’s Board of Directors member Mr. Fahad Abdullah Moussa holds indirect interest as he is the EVP, 

Investment – Saudia Arabian Airlines Corporation, the nature of those transactions evolve around the IT 

Service Level agreement with Saudia, with a total amount of SR 1,174,401 for the year 2022, without any 

preferential conditions compared to the local market. 

17. Approval on transactions and contracts concluded with Saudi Airlines Establishment “Saudia”, within which 

SACC’s Board of Directors member Mr. Fahad Abdullah Moussa holds indirect interest as he is the EVP, 

Investment – Saudia Arabian Airlines Corporation, the nature of those transactions evolve around the design, 

constructing and operating Alfursan International lounge at the New King Abdulaziz International Airport 

in Jeddah, with a total amount of SR 57,622,049 for the year 2022, without any preferential conditions 

compared to the local market. 

18. Approval on transactions and contracts concluded with Saudi Airlines Establishment “Saudia”, within which 

SACC’s Board of Directors member Mr. Fahad Abdullah Moussa holds indirect interest as he is the EVP, 

Investment – Saudia Arabian Airlines Corporation, the nature of those transactions evolve around the design, 

constructing and operating Alfursan Domestic lounge at the New King Abdulaziz International Airport in 

Jeddah, with a total amount of SR 28,713,137 for the year 2022, without any preferential conditions compared 

to the local market. 

19. Approval on transactions and contracts concluded with Saudi Airlines Establishment “Saudia”, within which 

SACC’s Board of Directors member Mr. Fahad Abdullah Moussa holds indirect interest as he is the EVP, 

Investment – Saudia Arabian Airlines Corporation, the nature of those transactions evolve around the MOU 

with Saudia for Al Fursan lounge in King Fahd International Airport in Dammam, with a total amount of SR 

9,260,955 for the year 2022, without any preferential conditions compared to the local market. 

20. Approval on transactions and contracts concluded with Saudi Ground Services Co., within which SACC’s 

Board of Directors member Mr. Fahad Abdullah Moussa holds indirect interest as he is the EVP, Investment 

– Saudia Arabian Airlines Corporation, the nature of those transactions evolve around the catering services 

to Saudi Ground Services Co. in Jeddah, Riyadh, Dammam and Madinnah Al Monawarah, with a total amount 

of SR 28,683,149 for the year 2022, without any preferential conditions compared to the local market. 

21. Approval on transactions and contracts concluded with Saudi Ground Services Co., within which SACC’s 

Board of Directors member Mr. Fahad Abdullah Moussa holds indirect interest as he is the EVP, Investment 

– Saudia Arabian Airlines Corporation, the nature of those transactions evolve around the transport services 

agreement with SGS in King Fahad International Airport in Dammam, with a total amount of SR 234,707 

for the year 2022, without any preferential conditions compared to the local market. 

22. Approval on transactions and contracts concluded with Saudi Ground Services Co., within which SACC’s 

Board of Directors member Mr. Fahad Abdullah Moussa holds indirect interest as he is the EVP, Investment 

– Saudia Arabian Airlines Corporation, the nature of those transactions evolve around the laundry services 

to Saudi Ground Services Co. SGS in , Jeddah, Riyadh,  Dammam and Madinnah Al Monawarah, with a total 

amount of SR 11,113,130 for the year 2022, without any preferential conditions compared to the local market. 



 
 

 

23. Approval on transactions and contracts concluded with Saudi Ground Services Co., within which SACC’s 

Board of Directors member Mr. Fahad Abdullah Moussa holds indirect interest as he is the EVP, Investment 

– Saudia Arabian Airlines Corporation, the nature of those transactions evolve around the accommodation 

services to Saudi Ground Services Co. SGS in King Fahad International Airport in Dammam, with a total 

amount of SR 2,079,488 for the year 2022, without any preferential conditions compared to the local market. 

24. Approval on transactions and contracts concluded with Saudi Airlines Cargo, within which SACC’s Board of 

Directors member Mr. Fahad Abdullah Moussa holds indirect interest as he is the EVP, Investment – Saudia 

Arabian Airlines Corporation, the nature of those transactions evolve around the Cargo services from Saudi 

Airlines Cargo, with a total amount of SR 3,064,880 for the year 2022, without any preferential conditions 

compared to the local market. 

25. Approval on transactions and contracts concluded with Saudi Airlines Cargo, within which SACC’s Board of 

Directors member Mr. Fahad Abdullah Moussa holds indirect interest as he is the EVP, Investment – Saudia 

Arabian Airlines Corporation, the nature of those transactions evolve around the catering services to Saudi 

Airlines Cargo, with a total amount of SR 7,195,586 for the year 2022, without any preferential conditions 

compared to the local market. 

26. Approval on transactions and contracts concluded with Saudi Airlines Real Estate & Development Company 

SARED, within which SACC’s Board of Directors member Mr. Fahad Abdullah Moussa holds indirect 

interest as he is the EVP, Investment – Saudia Arabian Airlines Corporation, the nature of those transactions 

evolve around the Lease agreement with Saudi Airlines Real Estate & Development Company SARED for 

commercial shops in Saudi City compound, with a total amount of SR 50,000 for the year 2022, without any 

preferential conditions compared to the local market. 

27. Approval on transactions and contracts concluded with Saudi Airlines Real Estate & Development Company 

SARED, within which SACC’s Board of Directors member Mr. Fahad Abdullah Moussa holds indirect 

interest as he is the EVP, Investment – Saudia Arabian Airlines Corporation, the nature of those transactions 

evolve around the investment of Motel in Saudi City compound, with a total amount of SR 3,043,220  for the 

year 2022, without any preferential conditions compared to the local market. 

28. Approval on transactions and contracts concluded with Flyadeal Co., within which SACC’s Board of 

Directors member Mr. Fahad Abdullah Moussa holds indirect interest as he is the EVP, Investment – Saudia 

Arabian Airlines Corporation, the nature of those transactions evolve around the Inflight Catering services 

and Skysales Services to Flyadeal Co, with a total amount of SR 8,095,464 for the year 2022, without any 

preferential conditions compared to the local market. 

29. Approval on transactions and contracts concluded with Flyadeal Co., within which SACC’s Board of 

Directors member Mr. Fahad Abdullah Moussa holds indirect interest as he is the EVP, Investment – Saudia 

Arabian Airlines Corporation, the nature of those transactions evolve around the inflight catering services for 

delayed flights to Flyadeal Co., with a total amount of SR 848,698 for the year 2022, without any preferential 

conditions compared to the local market. 

30. Approval on transactions and contracts concluded with Al-Salam Aviation Industry Company, within which 

SACC’s Board of Directors member Mr. Fahad Abdullah Moussa holds indirect interest as he is the EVP, 

Investment – Saudia Arabian Airlines Corporation, the nature of those transactions evolve around the inflight 

catering services to Al-Salam Aviation Industry Company, with a total amount of SR 457,889 for the year 

2022, without any preferential conditions compared to the local market. 

31. Approval on transactions and contracts concluded with Saudi Private Aviation Company, within which 

SACC’s Board of Directors member Mr. Fahad Abdullah Moussa holds indirect interest as he is the EVP, 

Investment – Saudia Arabian Airlines Corporation, the nature of those transactions evolve around the Inflight 

Catering services to Saudi Private Aviation Company, with a total amount of SR 28,683,506 for the year 2022, 

without any preferential conditions compared to the local market. 



 
 

 

32. Approval on transactions and contracts concluded with Saudia Aerospace Engineering Industries Company, 

within which SACC’s Board of Directors member Mr. Fahad Abdullah Moussa holds indirect interest as he 

is the EVP, Investment – Saudia Arabian Airlines Corporation, the nature of those transactions evolve around 

the Catering services to Saudia Aerospace Engineering Industries Company, with a total amount of SR 

2,446,613 for the year 2022, without any preferential conditions compared to the local market. 

33. Approval on transactions and contracts concluded with Prince Sultan Aviation Academy, within which 

SACC’s Board of Directors member Mr. Fahad Abdullah Moussa holds indirect interest as he is the EVP, 

Investment – Saudia Arabian Airlines Corporation, the nature of those transactions evolve around the 

Catering services to Saudia Aerospace Engineering Industries Company, with a total amount of SR 63,854 

for the year 2022, without any preferential conditions compared to the local market. 

34. Approval on transactions and contracts concluded with SACC’s Board of Directors member Mr. Dilip 

Nijhawan, the nature of those transactions evolve around the consultancy service agreement to Saudi Airlines 

Catering Co., with a total amount of SR 281,250 for the year 2022, without any preferential conditions 

compared to the local market.  

 


